
Geachte leden van de raad van en van college van B en W, 

Dank voor deze mogelijkheid u toe te spreken. 

Mijn naam is Gert Bolhuis, voorzitter van Stichting Jongerenwerk Den ham. Ik ben hier met Arjen 

Muis, een van de jongerenwerkers van MAXX.  

 

Op 6 juli 2021 is door uw raad besloten om het jongerenwerk in 2023 door één organisatie uit te 

laten voeren. Een logische keus wat ons betreft. Echter hebben wij vraagtekens bij het ingezette 

proces door het college.  

Op 1 juni jl. zijn de organisaties binnen MAXX verrast met een ambtelijk mailtje van drie regels met 

het bericht dat het vorige college op de valreep heeft besloten om de subsidie voor het toekomstig 

JW exclusief te verlenen aan ZorgSaam. Op 7 juni is er een beknopte onderbouwing gekomen met 

argumenten die u ook bekend zijn. Argumenten waar wij het niet mee eens zijn. Niet alleen 

inhoudelijk maar ook juridisch zijn deze niet steekhoudend in ons ogen. En niet onbelangrijk; zónder 

een onderliggende opdracht. Wij hebben hier inmiddels een bezwaar over ingediend, u heeft via de 

griffie hier een kopie van ontvangen.  

Wat opmerkelijk is dat onze juridische bezwaren grotendeels staan opgesomd in de drie adviezen 

door Pels Rijcken, BDO én de eigen ambtelijke organisatie. Adviezen die in opdracht van het college 

zijn opgesteld naar wij aannemen. Maar vervolgens niet zijn overgenomen. In deze adviezen wordt 

namelijk geadviseerd zowel Zorgsaam als MAXX een kans te geven, teneinde de hoogst mogelijke 

kwaliteit van het JW te verkrijgen. Ik zal de overwegingen van deze drie adviezen hier gezien de 

spreektijd niet herhalen. Zie ons bezwaar. Maar wij vragen ons oprecht af waarom het college deze 

goed onderbouwde adviezen naast zich neer legt. Daarnaast bevreemdt het ons dat de wethouder 

deze beslissing kan nemen zonder betrokkenheid van de doelgroep zelf en maatschappelijke 

partners. Notabene uw eigen Adviesraad Sociaal Domein heeft niet de gelegenheid gehad of 

gekregen over deze situatie te adviseren. Onze vraag is ook in hoeverre u als gemeenteraad bent 

meegenomen in dit proces. Met name omdat u als raad de afgelopen jaren grote betrokkenheid hebt 

getoond rondom de jeugd en jongeren in Twenterand.  

Op 23 juni is op ons verzoek een gesprek geweest tussen de wethouder en MAXX. Helaas was de 

aangekondigde jurist van de gemeente op het laatste moment toch niet aanwezig. Jammer, dat had 

op dat moment wellicht een hoop tijd en energie kunnen schelen, al kregen wij de adviezen pas 22 

juni toegezonden waardoor wij niet de tijd hadden om deze goed te bestuderen. Tijdens het gesprek 

herhaalde de wethouder zijn voornaamste argument voor dit besluit. Hij geen partijen van buiten de 

gemeente het jongerenwerk wil laten uitvoeren. En dat de keus voor Zorgsaam echt de enige optie 

voor hem is. Zoals in ons bezwaar te lezen is, is deze aanname niet correct. Bij een aanbesteding of 

andere inkoopvarianten zijn allerlei mogelijkheden om de in te schrijven partijen aan te laten tonen 

hoe zij lokaal verankerd zijn binnen de gemeente Twenterand. Zo zal het kaf zich vanzelf van het 

koren scheiden lijkt ons.  

De wethouder bracht overigens in dit gesprek tot onze verassing een nieuw argument in; de 

problematiek rondom jongeren in Vroomshoop en Westerhaar blijkt dusdanig heftig en structureel 

dat de huidige aanwezigheid van het jongerenwerk Zorgsaam daar noodzakelijk is. In onze ogen een 

vreemd en tegenstrijdig argument. Als blijkt dat de afgelopen inzet blijkbaar niet voldoende heeft 

gewerkt, is het dan niet juist goed om uit te kijken naar nieuwe oplossingen? Enfin, aan het eind van 



het gesprek werd ons te kennen gegeven dat de wethouder absoluut niet van plan is het besluit te 

wijzigen.  

 

MAXX levert tot op de dag van vandaag kwalitatief goed JW, er zijn louter complimenten voor onze 

organisatie vanuit de netwerkpartners. En vooral de jongeren zélf! Wij zijn blij met de waardering die 

we afgelopen periode mochten ontvangen. Óók vanuit de ambtelijke organisatie en de 

jeugdconsulenten. MAXX is voortgekomen uit de opdracht tot samenwerking binnen het 

jongerenwerk. Helaas lukte dat niet met alle vier de partijen, maar drie partijen hebben elkaar wel 

gevonden en werken nu samen. De gevraagde synergie is inderdaad gebleken; juist het feit dat wij als 

jongerenwerkers in meerdere dorpen actief zijn zorgt ervoor dat jongeren (die zich ook niet aan 

dorpsgrenzen houden) beter in beeld komen en blijven. Wat ons betreft is de mediation, ingezet 

vanuit de gemeente, daarom wel degelijk geslaagd!  

De lokale verankering laten wij binnen MAXX goed zien; Het jongerenwerk is bedoeld voor jongeren 

in de leeftijd 9 t/m 23 jaar. Onze ambitie is om deze volledige doelgroep te bereiken. En we zijn goed 

op weg! Naast het klassieke straathoekwerk, de inlopen, onze aanwezigheid op het Noordik, 

basisscholen, sportverenigingen en onze activiteitenmiddagen zijn er inmiddels huiswerkgroepen, 

individuele coaching en Villa MAXX. Bij deze laatste bieden wij begeleiding aan kinderen met 

gescheiden ouders. Een samenwerking met de scheidingsdeskundige. Sinds kort geven wij ook 

weerbaarheidstrainingen, een schot in de roos gezien de animo. MAXX is een professionele 

organisatie met een ruim aanbod voor elke jongere en passende problematiek. Wij zijn ook bijzonder 

trots op de samenwerking met onze netwerkpartners. Denk hierbij aan de jeugdconsulenten, politie 

en boa, de gemeente, poh, gezinswerk, scholen enz. POH en jeugdconsulenten verwijzen jongeren 

naar ons. Hierdoor wordt geïndiceerde hulp afgeschaald en kunnen we de jongeren helpen aan een 

breder sociaal netwerk, meer verantwoordelijkheid geven en hun talenten ontwikkelen. Andersom 

verwijzen wij jongeren door naar de jeugdconsulenten zodat er snel passende hulp ingezet kan 

worden, mocht dit nodig zijn.  

 

Kortom, wij hebben met onze jongeren, ouders en partners in korte tijd veel opgezet en laten zien 

dat we succesvol zijn en het jongerenwerk in de gemeente Twenterand versterkt hebben. Groot was 

de verbazing toen plotseling bekend werd dat het besluit al was genomen. Ook bij de jongeren en de 

vrijwilligers sloeg deze boodschap in als een bom. Met een uitleg waarin zes punten genoemd 

worden die voor beide partijen kunnen gelden en in onze ogen dan ook nergens op gebaseerd zijn, 

moesten we onze doelgroep informeren.  

 

 

 Met de steun van de eerdergenoemde netwerkpartners, ouders maar vooral de jongeren roepen wij 

dan ook op om een eerlijk en transparant proces te volgen om te komen tot een aanbesteding zodat 

lokale partijen evenveel kans krijgen. Op basis van een nieuwe, integrale en ambitieuze opdracht – 

opgesteld met inspraak van de doelgroep zelf en andere betrokken partners.  

 

Dank voor uw aandacht.  

 


